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Protokół Nr XLI/2018 

z XLI sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 13 sierpnia 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 900 

Godzina zakończenia – 950 

 

Obradom przewodniczył Karol Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy                                  

w Sobolewie. 

Protokolant obrad – Monika Szymańska. 

Stan rady – 15 radnych. 

Obecnych – 12 radnych. Nieobecny radny Paweł Cyrta, Mirosław Owczarczyk i Rafał Talarek. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

3. Sołtysi z sołectw Gminy Sobolew, 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Podjęte uchwały:  

- uchwała Nr XLI/301/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 13 sierpnia 2018 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 2018-2022; 

- uchwała Nr XLI/302/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 13 sierpnia 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył XLI sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, radnych i sołtysów  

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

5. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Mirosław Owczarczyk 

i Rafał Talarek. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Pkt – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022 

Skarbnik oraz Wójt omówili projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sobolew na lata 2018-2022 oraz projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Sobolew na 2018 r. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Mirosław 

Owczarczyk  i Rafał Talarek. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Mirosław Owczarczyk 

i Rafał Talarek. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 5 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Radny Mirosław Śliz zadał pytanie dotyczące dofinansowania Dożynek Gminnych w 

Godziszu. Skarbnik Gminy Pani Grażyna Napora udzieliła odpowiedzi, ze pieniądze zostaną 

przesunięte z funduszu sołeckiego 

Radny Ochnio Roman zadał pytanie dotyczące kanalizacji w Sokole oraz w Gończycach , czy 

sprawy inwestycji posunęły się do przodu. W odpowiedzi Wójt Gminy Andrzej Koszutski ze 

cały czas sprawy są w toku załatwiania i czekania na decyzje . 

Radna Hanna Matyska zadała pytanie czy w związku z odwołaniem remontu ulicy Wiosennej 

będzie ona robiona na tym samym odcinku?. Wójt odpowiedział , ze tak i że przetarg został 

odwołany a pieniądze przesunięte na inne roboty ze względu na niekorzystne oferty, Dla 

porównania wymienił koszt robót ul. Jana Pawła który wyniósł 1,5ml a ul. Wiosenna 700 m 

wyniosłaby 1,3 mln. 

Radna Hanna Matyska zadała pytanie czy będzie robiony skate park? Wójt Odpowiedział ze 

tak będzie ale to będzie plac zabaw i plac aktywności. 

Radny Marian Lipiec zadał pytanie czy na pewno nadwyżka z budżetu z 2017r została 

solidarnie podzielona, bo ma wrażenie ze nie. Wójt Gminy odpowiedział ze uważa ze 

solidarnie, śodki zostały podzielone według wspólnych ustaleń. 

Radna Hanna Matyska zadała pytanie dotyczące budowy kolei i objazdów w Sobolewie, 

zauważyła ze są zniszczone drogi .Zadała pytanie kto je naprawi. Wójt w odpowiedzi 

poinformował ze to jest stan przejściowy i wykonawca remontu naprawi zniszczone drogi, 

wiadukt prawdopodobnie do końca roku będzie otwarty. Poinformował również ze nic mu nie 

wiadomo o zamknięciu przejazdu przez tory. 

Sołtys Gazda Ryszard zadał pytanie o lampy, czy spalone zostaną wymienione bo trwa już to 
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miesiąc. Zaznaczył również ze przy przedszkolu jest ich bardzo dużo na każdym słupie, czy są 

tak potrzebne. Wójt Poinformował iż , są potrzebne, poprosił także aby pieniądze z funduszu 

sołeckiego realizować maksymalnie do 15 grudnia, później faktury nie będą realizowane 

Wójt przypominał o dożynkach gminnych w Godziszu i poprosił o przygotowanie wieńców 

dożynkowych.  

Głos zabrał Sołtys wsi Godzisz i zapytał kto będzie gospodarzem , bo w pierwszej wersji miał 

być Sobolew III i dlaczego się wycofują. Pani Danuta Błachnio odpowiedziała , ze mieli być 

gospodarzem ale jak dożynki byłyby w Sobolewie a W Godziszu nie. Wójt powiedział ze nie 

jest to rozmowa na sesję i ze uzgodnią to po sesji. 

Karol Marcinkowski-Przewodniczący Rady zapytał sołtysa w Godziszu o co chodzi z Panią 

Michalec i jest skargami na odmowe zrobienia drogi. Poinformował ze sprawą zajmie się 

komisja ds. społecznych, samorządu terytorialnego i bezpieczeństwa. 

Przewodniczący przypomniał również o otwarciu świetlicy w dniu 16 września 

i uroczystościami z tym związanymi, wszystkich jeszcze raz zaprosił. 

 

Pkt – 6 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia XLI sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Karol Marcinkowski 

 

 


